



Bundesrepublik Deutschland
Federal Republic of Germany

Bundesamt für Seeschifffahrt und Hydrographie
Federal Maritime and Hydrographic Agency



Bestätigung der Gleichwertigkeit¹
Statement of Equivalence

Ausrüstungspflicht mit LRIT gemäß SOLAS Ch.V reg.19-1
LRIT carriage requirement under SOLAS Chapter V Regulation 19-1

Hiermit wird bestätigt, dass das Schiff
It is hereby confirmed that the ship

Name des Schiffes / <i>Name of Ship</i>	
Heimathafen / <i>Port of registry</i>	
IMO Nummer / <i>IMO Number</i>	
MMSI / <i>Maritime Mobile Service Identity</i>	
Eigner / <i>Shipowner</i>	

sofern es mit einem Automatic Identification System (AIS) gemäß SOLAS Ch.V Regel 19.2.4 ausgerüstet ist, dieser ordnungsgemäss in Betrieb ist und das Schiff ausschliesslich von und zu europäischen Häfen² mit AIS-Abdeckung verkehrt,

provided that she carries a properly operating Automatic Identification System (AIS) in accordance with SOLAS Chapter V Regulation 19.2.4 and sails exclusively to and from European ports² having AIS coverage,

im Sinne der Regelung in SOLAS Ch.V Regel 3 funktional gleichwertig zu SOLAS Ch.V Regel 19-1 4.2 ausgerüstet und damit von der Pflicht zur Mitführung von gesonderter LRIT-Ausrüstung befreit ist.

carries equipment which, in terms of SOLAS Chapter V Regulation 3, is equivalent to SOLAS Chapter V Regulation 19-1 4.2 and is thus not required to carry LRIT equipment.

Hamburg, dd month. 2005
Im Auftrag / *by order*

**Bundesamt für Seeschifffahrt
und Hydrographie
Bernhard-Nocht-Str. 78
D-20359 Hamburg**

Germany

Name

¹ Gemäß SOLAS Regel I/5 und im Sinne von SOLAS Regel V/3
In accordance with SOLAS Regulation I/5 and within the meaning of SOLAS Regulation V/3
² Ausgenommen *excluding* Iceland, Madeira, Azores